
 

Aan het College van Burgemeester en Wethouders 

Coolsingel 40 

3011 AD Rotterdam 

Schriftelijke vragen over luchtkwaliteit op fietspaden 

Rotterdam, 5 juni 2019 

Geacht college, 

Fietsen is gezond voor jezelf en voor anderen. Het is goed voor de conditie en 

voor het behoud van de luchtkwaliteit. Het is dan ook logisch dat steeds meer 

Rotterdammers kiezen voor de fiets. Om fietsen in Rotterdam verder te 

stimuleren, is het van belang dat de lucht op fietspaden schoon is. 

Om meer inzicht te krijgen in de luchtkwaliteit op fietspaden, is het RIVM in 

samenwerking met onder andere de provincies Utrecht en Gelderland recent een 

vernieuwend project gestart. 500 vrijwilligers fietsen een jaar lang rond met een 

meetkastje om de fijnstof in de lucht te meten. De verzamelde gegevens dragen 

bij aan het verbeteren van de infrastructuur en het ontwikkelen van meer 

gezonde fietsroutes.1  

Dit jaar is in de regio Rijnmond al een mooi initiatief gestart waarbij burgers de 

luchtkwaliteit bij hun woningen meten.2 GroenLinks is hier blij mee en zou ook 

graag precieze metingen op fietsroutes zien. Daarom hebben we de volgende 

vragen aan het college: 

1. Wat vindt u van het project in Utrecht en Gelderland? Op welke wijze zou 

een dergelijk project passen in de ambities van het college op het gebied 

van schone lucht en het stimuleren van fietsen? 

2. Hoe wordt momenteel in en rond Rotterdam de luchtkwaliteit op 

fietsroutes gemeten? Welke gegevens over de luchtkwaliteit op 

Rotterdamse fietspaden zijn beschikbaar?  

3. Bent u bereid om ook in Rotterdam een project te starten om fietsers de 

luchtkwaliteit te laten meten, vergelijkbaar met het project in 

Utrecht/Gelderland? Zo ja, wanneer zou daarmee gestart kunnen worden? 

Zo nee, waarom niet? 

4. Welke andere mogelijkheden ziet u om meer inzicht te krijgen in de 

luchtkwaliteit op Rotterdamse fietspaden? 

Het project in Utrecht/Gelderland is een samenwerking tussen de beide 

provincies, verschillende gemeenten, fietsorganisaties en de bedrijven SODAQ, 

CIVITY en het RIVM. Ook wethouders uit verschillende gemeenten fietsen als 

vrijwilliger rond met een meetkastje. 

5. In hoeverre werkt de gemeente Rotterdam samen met andere partijen 

voor meer gezonde fietsroutes? Wat zijn de resultaten daarvan en welke 

mogelijkheden ziet u voor intensievere samenwerking? 

                                                           
1 https://www.rivm.nl/nieuws/500-fietsen-gaan-luchtkwaliteit-meten 
2 https://www.rijnmond.nl/nieuws/177023/Rijnmonders-meten-luchtkwaliteit-bij-eigen-huis 



6. Hoe ziet u de voorbeeldfunctie van de Rotterdamse wethouders waar het 

gaat om het stimuleren van fietsen?  

Met vriendelijke groet, 

 

 

Jeroen Postma 

GroenLinks 

 


